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HODNOCENI BAKALARSKE PRACE

Jméno bakaláře : Karolina ZIDKOVA

Vedoucí bakalářské práce: Ing. Václava PoKoRNÁ

Hodnocení vyznačte x v příslušném políčku

Výsledná klasifikace je dána celkovým subjektivním ( nikoliv matematickým)
pruměrem hodnocení, uvedeného v tabulce.

Hodnocení BP doplňte slovním vyjádřením v rozsahu max. do formátu ,{4

Navrhovaná výsledná klasifikace ( nehodící se škrtněte )

Hlediska hodnocení
bakalářské práce

Úroveň

výborná velmi
dobrá dobrá nevy-

hovuiÍcí

Splnění rozsahu zadáni X

odborná úroveň práce x
Aplikovatelnost v praxi x
VyuŽití studiem získaných znalostí x
Iniciativa při řešení prob|émů X

Koncepčnost v přístupu k řešení x
Formální uspořádání a úprava X
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Fakulta strojní
katedra technologie obrábění

llodnocení bakalářské práce studentky Karoliny Zídkové

Předloženou bakalářskou práci s názs,em: Interní audit a přezkum QMS na KTo, hodnotím vysoce kladně.
Takjak je uvedeno na předchozím formuláři, je po všech stránkách lypracovaná velice pečlivě, s logichým
sledem kroků, vedoucích v závěru ke splnění zadáni tématu práce.
Z pozice vedoucí i konzultanta této kvalifikační práce musím vyzdvihnout kladný a zodpovědný přístup
studentky Karoliny Zidkové při řešení zadani během uplynulého akademického roku. Což bylo dáno
termínem konání certifikačního auditu v závěru roku 2011' Tento termín bylr závazný' Ztohoto důvodu
zača|a studentka na svém zadáni pracovat jižv září loňského roku a postupným plněním dílěích úkolů se
ýrazně zas|ouži|a k úspěšnému splnění cíle, které si vzalo vedení Katedry technologie obráběni za
prioritní. Musím zde podotknout také skuteěnost, že studentka nestuduje bakalářs[ý program profesního
zaměření s názvem Zabezpeěování jakosti na Fakultě strojní v Plzni. Nýbrž sfuduje v oboru univerzitní
bakalář' Proto většinu předmětů, které je nutné zvládnout k úspěšnému vypracování daného téma práce
v pruběhu dosavadního studia v předchozích semestrech neabsoivovala. Tento fakt způsobil, že studintka
musela mnoho ěasu věnovat samostudiu pro pochopení všech činností, souvislostí a postupných kroků,
vedoucí nejprve k zavedení QMS obecně, a poté i ke všemu, co předcháze|o k úspěšnému zv|ádnuti
interního auditu na jiŽzmíněné KTo
Sleěnu Karolinu Zídkovou ze svého pohledu hodnotím jako velice pracovitou, svědomitou studentku,
s celkově vysokou rozumovou úrovní a zájmem o daný obor.

K práci nemám žádné dotazy ani připomínky.

7r+,-1
V Plzni dne 1.8.2012 V.Pokorná


